

တမ်းတမ်းအကျ

Fairview တာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာဖဲးတာမာသနာဉ်

ဖီလစံဉ်

ကျိဉ်စုဂံဝီတာတိစာမာစာဖီလစံဉ်

တာပညိဉ်ကျိဉ်စိ

Fairview တာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာဖဲးတာမာသနာဉ်ဒီး HealthEast (တပုယီ, "Fairview") အိဉ်ယံာ်တုာ်ဝဲဒီးတာစံဉ်စီလာအဟ့ဉ်လီတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာကွဲလဲအိဉ်ဒီးအကံာ်အစီဆူပုဆါတဖဉ်လာအဆိဉ်လာပပုတဝါအပုလာတအိဉ်ဒီးတာကွဲမာ်အဲသ့ဉ်အတာသ့တာဘဉ်ဟ့ဉ်တာအပုကန့ဉ်ဘဉ်ဗါန့ဉ်လီ. Fairview သ့ဉ်ညါဝဲဒဉ်လာပုဆါတနီဟ့ဉ်တာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာကွဲတာမာစာတဖဉ်လာအလီအိဉ်လာကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတကပအပုခဲလဲာ် မ့တမ့ တနီတန့ဉ်ဘဉ် မ့လါအဲသ့ဉ်တအိဉ်ဒီးတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာမာစာတအုဉ်ကီမ့တမ့ မ့လါအဲသ့ဉ်အတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာကွဲအပုတလါကွဲတာလါအဲသ့ဉ်ဟ့ဉ်ဝဲန့ဉ်တဖဉ်အယိန့ဉ်လီ. ဒ်သီးတာကဟ့ဉ်လီတာဟ့ဉ်သးကညါတာကွဲ (Charity Care) လာအကြါးဝဲဘဉ်ဝဲ မ့တမ့ ကျိဉ်စုတာတိစာမာစာအဂါဆူပုလါအိဉ်ဒီးတာလိဉ်ဘဉ်တဖဉ်အဂါန့ဉ်, အိဉ်ဒီးတာဖဲးတာမာအကျါအကျါလာကသမံထံပုဆါအတာကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလါ Charity Care အဂါန့ဉ်လီ.

ဖီလစံဉ်တာဟံဉ်ဖျါ - Fairview အာဉ်လီသးမာတာလါကမာဂုထီဉ်ပုတဝါအတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူန့ဉ်လီ. ဖီလစံဉ်အံာ်ဖျါထီဉ် Fairview ကျိဉ်စုတာတိစာမာစာဖီလစံဉ်အတာဖဲးတာမာကွဲဂါသနာဉ်အါမံအါကလုဉ်န့ဉ်လီ.

တာဂုာ်တာကျိဉ်အစီပညိဉ်တဖဉ် -

ကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါလါအလီအိဉ်တဖဉ်

ကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတာကွဲလဲအလီအိဉ်မ့ဝဲတာထံဉ်တာဆိကမိဉ်လါကသံဉ်သရဉ်ကူစါယါဘျါအုဉ်ကီတာ (credentialed physician) ဒီးဒ်တာကွဲအပတီဟဲဝဲအသီး, လါအမ့ဝဲတာလိဉ်ဘဉ်လါအိဉ်ဒီးအဂါအခါး-

- လါကဒီသဒါတာဆုးတာဆါ, တာဆါတာအိဉ်သး, မ့တမ့ ကွဲဂါတလါတပု ဝဲထီဉ် မ့တမ့ နးထီဉ်,
- လါကမာတာယုထံဉ်သ့ဉ်ညါတာဆါပနီဉ်တဖဉ်,
- လါကဟ့ဉ်လီတာကူစါယါဘျါလါအါအုဉ်စီအုဉ်ထူး, လါတာယါဘျါအီသ့ မ့တမ့ လါတာမာပုကွဲဂါဂံာ်ဘါလါနီဉ်မိဉ်ပု, တာဟံသ့ဉ်ဟံသး ဒီး/မ့တမ့ ခိဉ်န့ဉ်သးအတာဆိကမိဉ်တာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာအိဉ်သးတဖဉ်အဂါ, ဒီး/မ့တမ့
- ကတိစာမာစာပုတဂါစုဉ်စုဉ်လါကမာန့ဉ် မ့တမ့ ပါယာ်တာအိဉ်ဒီးတာသ့တာဘဉ်လါကမာတနီဘဉ်တနီတာဟူးတာဂဲတဖဉ်, ကွဲထံဆိကမိဉ်တာသ့တာဘဉ်လါပုတဂါစုဉ်စုဉ်အတာဖဲးတာမာအပုဒီးကွဲထံဆိကမိဉ်တာသ့တာဘဉ်လါအကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလါပုလါအသးနံဉ်ထဲသီးသီးတဖဉ်အဂါစုဉ်ကီးန့ဉ်လီ.
- တာကွဲလဲအလီအိဉ်လါကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတကပပုယုဒီးပုဆါလါအထီဉ်ကူစါယါဘျါအသးလါတာဆါဟံဉ်ဒီးပုဆါလါတာချါတာမာစာတဖဉ်ဒ်တာဟ့ဉ်စီဟ့ဉ်စီမါအီလါ တာဂုာ်ခိဉ်တိ XIX ဝဲဒ်ဒရါဉ်ပုဂါဝီတာဘဉ်ဘာတာသိဉ်တသီ (Title XIX of the Federal Social Security Act) အဖီလ်, ဒီးပုဆါလါထီဉ်ကူစါသးလါတာဆါဟံဉ် မ့တမ့ ပုဆါလါတာချါတာဆါဟံဉ်တာမာစာတမံလါလါဘဉ်တာကျါဘာမာစာအီလါဒီးဘဉ်တာကွဲထံဆိကမိဉ်အီလါတာအလီအိဉ်လါကသံဉ်ကသီတကပလါ တာဂုာ်ခိဉ်တိ XVIII ဝဲဒ်ဒရါဉ်ပုဂါဝီတာဘဉ်ဘာတာသိဉ်တသီ (Title XIX of the Federal Social Security Act) အဖီလ်န့ဉ်လီ. တကဒီးဘဉ်, တာကွဲလဲအလါဟ့ဉ်လီအီလါတာဆါဟံဉ်တာသ့ဉ်ထီဉ်အပုခီဖျါတာမာယုဉ်မာသကီးတာ မ့တမ့ LLC လါတာဆါဟံဉ်ပာဘဉ်ကျိဉ်စု မ့တမ့ တာန့ဉ်ဘျါးစုအထီးနါစုအုအုအံးကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလါကျိဉ်စုတာတိစာမာစာအဂါန့ဉ်လီ. တာမာစာတဖဉ်တာကဘဉ်မာအီဒ်ထံကီကသံဉ်ကသီတာဖဲးတာမာအတီပတီလါအါတကွဲတာကွဲလိဉ်အီဖဲတာဟ့ဉ်လီတာမာစာအဆါကတီန့ဉ်လီ. တာမာစာတခါစုဉ်စုဉ်န့ဉ်ကဘဉ်အိဉ်ဒီးတာအပု, တာဆါကတီလါလါလိဉ်လိဉ်ဒီးတာမာအတကွဲဉ်လါကမာန့ဉ်တာလါအကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလါကတုထီဉ်ဒီးအတာပညိဉ်ဖီတဉ်န့ဉ်လီ.
- တာကွဲလဲအလါအိဉ်လါကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတကပ န့ဉ်တပုယုဒီးတာမာစာတဖဉ်လါအမ့ဝဲဝဲအုဉ်တာမာကွဲတာမာစာတဖဉ် (Experimental Interventions) မ့တမ့ တာကွဲကွဲကယာ်ဖဲးဘဉ်တဖဉ်ဘဉ်န့ဉ်လီ.
- တာဆါတာအိဉ်သးအဂါတဖဉ်လါအဆိဉ်ထွဲမာစာကသံဉ်ကသီတာလိဉ်ဘဉ်တဖဉ်လါတာကူစါယါဘျါလါလါဆိဆိတဖဉ်အဂါန့ဉ်ပုယုဒီး -
 - o စဲအုဉ်တာအုဉ်သးလါအကံာ်အစီအပတီထီလါပုဆါလါအိဉ်ဒီးတာဆါတာအိဉ်သးလါဆိဒ်တာတဖဉ်ကန့ဉ်ဘျါလါတာကူစါယါဘျါလါတာယုထံဉ်တဖဉ်,
 - o တာန့ဉ်ဘျါးအကလုဉ်လါအမ့ဝဲတာလါအရုဒိဉ်လါကသံဉ်ကသီတာကူစါယါဘျါတကပ, ဒီး/မ့တမ့
 - o တာကူစါယါဘျါအကျါအကျါအဂါတဘာ်လါအပုဘဉ်ဒီးတာပာဆါအကျါအကျါလါတာကွဲထံဆိကမိဉ်ဒီးဂုာ်လိဉ်အီတဖဉ်န့ဉ်လီ.

စဲအုဉ်တာမာကွဲတာမာစာတဖဉ် (Experimental Interventions)

စဲအုဉ်တာမာကွဲတာမာစာတဖဉ်မ့ဝဲတာကူစါယါဘျါဒီးတာန့ဉ်လီမာစာဆိတဖဉ်လါအါတကွဲတာတကွဲလိဉ်အီဒ်တာမာအကျါအကျါလါအပုပုဒီးတုလါလါလါလါပုသ့ပုဘဉ်လါတဖဉ်လါတာလိဉ်ကဝီဘဉ်ထွဲလါတာယုထံဉ်သ့ဉ်ညါတာဆါ, တာဒီးသဒါ မ့တမ့ ကူစါယါဘျါတာအိဉ်ဆူဉ်ဆိဉ်ချူတာအိဉ်သးလါတာကွဲထံဆိကမိဉ်အဖီလ်ဘဉ်န့ဉ်လီ. ဝဲတာဆါဝဲတာမာစာဆိအီမ့ဝဲစဲအုဉ်တာမာကွဲတာမာ, တာမာအသးနီဉ်လါအ

ပုပ်ယုတ်တဖန် ဘဉ်ဆဉ်တမ့တ်ဟ်ပနီဉ်တဖန်မုၢ်ဝဲ -

- တၢ်န့ဉ်လီၤမၤစၢၤဆိတၢ်အံၤတၢ်မၤန့ဉ်အိၣ်သ့ဒၣ်ထဲၣ်ကသိတၢ်ယုသ့ညါမၤလိအသနၢ်တခါအသိးခါ,
- တၢ်ဂ့ၢ်လၢအဘဉ်ထွဲတဖန်လၢကွၢ်န့ဉ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တဖန်ယုထီၣ်တၢ်မၤလိခါအုညါလၢတၢ်န့ဉ်လီၤမၤစၢၤဆိတၢ်လၢတၢ်အိၣ်ဆူဉ်အိၣ်ချ့ တၢ်အိၣ်သးအဂီၢ်လၢတၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်အဖိလၢ, မ့တမ့ၢ်
- တၢ်န့ဉ်လီၤမၤစၢၤဆိတၢ်အံၤတၢ်ကဘဉ်ဆူးကါအိၣ်လၢတၢ်ကရၢကရိလီၢ်ကဝီၤလီၤဆိအပူၤ, လၢကျဲလီၤဆိခိၣ်ခိၣ်မုၢ်မုၢ်တဖန်အပူၤ, ဒီး/ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်ဆူဉ်အိၣ်ချ့တၢ်အိၣ်သးလီၤဆိတဖန်အပူၤ, လၢဘဉ်တၢ်တူၢ်လိာ်အိၣ်အါတက့ၢ်လၢပုၤသ့ပုၤဘဉ်လီၤဆိအဂၤတဖန်လၢတၢ် လီၢ်ကဝီၤဘဉ်ထွဲတဖန်အပူၤ (လၢ **Fairview, Twin Cities**, မံၣ်န့ဉ်စိထဉ် (**Minnesota**), ကီၢ်အမဲရကၤ (**US**), အဂၤတဖန်အပူၤ).

တၢ်ဝံလၢလၢကျိၣ်စုတကပလၢတၢ်ဂၢ်တကျါ

တၢ်အိၣ်သးဖဲတၢ်အပူၤတၢ်အပူၤလီၤဆိဖးခိၣ်လၢ **Fairview** အတၢ်ပျံပုၤပုၤနီၢ်တဂၤတၢ်ခိတၢ်သ့လၢကဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤဒီးတၢ်မၤအသးဖဲပုၤဆါ လိာ်ဘဉ်တၢ်မၤစၢၤနီၢ်တဖန်အဂီၢ်အခါ တၢ်ကရၢကရိဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤတမံၤယီၤလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်ပုၤတန့ၢ်ဆူပုၤဆါလၢအ တၢ်အိၣ်သးတပူၤယိးန့ဉ်သိးတဖန်အဂီၢ် ဒီး ပုၤဆါအိၣ်ဒီးမူဒါလၢကဘဉ်ဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်ကျိၣ်စုအခါန့ဉ်လီၤ.

ဟံၣ်ဖိယိဖိ

လၢဖိလစံၣ်အံၤအတၢ်ပညိၣ်တဖန်အဂီၢ်, ဟံၣ်ဖိယိဖိမုၢ်ဝဲ -

- o ပုၤနီၢ်ဒိမၤဝါလၢအထီၣ်ပုၤဒီးပုၤဒီးသန့ထီၣ်သးတဂၤလၢလၢ, ဒ်တၢ်ဟ်ဖျါအိၣ်လၢ **IRS** တၢ်န့ဉ်ကျဲတဖန်အသိး.
- o ပုၤနီၢ်တၢ်လၢအိၣ်ဒီးပုၤဒီးသန့ထီၣ်သးတဖန်ဒ်တၢ်ဟ်ဖျါအိၣ်လၢ **IRS** တၢ်န့ဉ်ကျဲတဖန်အသိး.
- o ပုၤလၢတဖျါအသးဒီးတအိၣ်ဒီးပုၤဒီးသန့ထီၣ်သးတဖန်.

တၢ်ဖိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ဉ်ကျဲတဖန်တၢ်ကစူးကါအိၣ်လီၤလီၤဆိဆိဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဂၤစုၣ်စုၣ်လၢဟံၣ်ယိတန့ဉ်အပူၤဖဲဟံၣ်ယိတန့ဉ်အံၤပုၤယုာ်အါန့ဉ် ဟံၣ်ဖိယိဖိတန့ဉ်/တယုာ်န့ဉ်န့ဉ်လီၤ.

တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အၢၣ်လီၤအိၣ်လီၤ (Provision of Care)

Fairview ကဟ့ၣ်လီၤကသံၣ်ကသိတၢ်မၤကွၢ်တဖန်ဒီးတၢ်မၤစၢၤလၢအဂၢ်တဖန်လၢဂီၢ်အူကသံၣ်ကသိတၢ်အိၣ်သးတဖန်လၢတအိၣ်ဒီး တၢ်သ့တဘဉ်လၢဟ့ၣ်တၢ်အပူၤန့ဉ်တန့ၢ်ဘဉ်ခါန့ဉ်လီၤ. (ကွၢ် **HealthEast** မ့တမ့ၢ် **Fairview EMTALA** ဖိလစံၣ်တဖန်.)

Fairview ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤလၢတမ့ၢ်-ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတဖန်, ကသံၣ်သရၣ်အတၢ်န့ဉ်လီၤတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်အသိးလၢ **Fairview** အတၢ်ထံၣ်တၢ်ဆိကမိၣ် အပူၤတဖန်န့ဉ်မုၢ်တၢ်အလီၢ်အိၣ်လၢကသံၣ်ကသိတကပလၢန့ဉ်လီၤ. **Fairview** ကလိာ်ဘဉ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲတၢ်ရဲၣ်လီၤ ကျဲလီၤတဖန်ဒီးတၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်သ့ၣ်မံသးမံဝဲတချုးလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤတဖန်လၢတမ့ၢ်-ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတဖန်န့ဉ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲတဖန်ကပပ်ယုာ်ဒီးကျိၣ်စု မ့တမ့ၢ် ကဒွဲးကတုာ်ဘူးတၢ်လဲတဖန်, တၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်ဟ့ၣ်မၤဘျုးလၢဘဉ်တၢ်တူၢ်လိာ်အိၣ်လၢ **Fairview**, တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်ဒီး, ဖဲအကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲအခါ, ကျိၣ်စုတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ (တၢ်ကွၢ်ထွဲလၢတၢ်မၤစၢၤလီၤန့ဉ်တၢ် အပူၤ မ့တမ့ၢ် အကလိ) လၢဘဉ်တၢ်အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်ဒွဲးလၢ **Fairview** န့ဉ်လီၤ. တၢ်ယုထၢတၢ်မၤစၢၤတဖန်ဘဉ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢကျိၣ်စု တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. တၢ်အိၣ်သးလၢတမ့ၢ်-ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်အိၣ်သးအပူၤ, **Fairview** ပၤယၢ်တၢ်ဒွဲးတၢ်ယၢ်လၢကကွၢ်ကဒါကွၢ်ပုၤတဂၤဘဉ် တဂၤစုၣ်စုၣ်အတၢ်ဂ့ၢ်တဖန် မ့တမ့ၢ် တၢ်လိာ်ဘဉ်တဖန်လၢတၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်လီၤဆဲးတဖန်အဂီၢ်လၢကဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ကူစါယါဘျုးအကတီၢ်လၢ အကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲကတၢ်လၢကသံၣ်ကသိဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ကြၢးမၤတၢ်အဆၢန့ဉ်လီၤ.

တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ် (Uninsured Discount) (Fairview တၢ်ဆါဟံၣ်တဖန်)

တၢ်ဆါဟံၣ်ပုၤဆါတဖန်ဒီးန့ဉ်ဘဉ်တၢ်ကူစါယါဘျုးလၢတၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်ဒုးန့ဉ်ဟ်ဖျါအိၣ်လၢဒီးတၢ်အၢၣ်လီၤအိၣ်လီၤဒီးပီၢ်ရိခိၣ်ကျါဝဲဒၣ်လၢအ စးထီၣ်မၤအသးဖဲ လၢယုာ် 2017 တုၤ လၢယုာ် 2022 (ဟ်ဖိၣ်သကိး, “တၢ်အၢၣ်လီၤအိၣ်လီၤတဖန်”) န့ဉ်ကကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ် အပူၤအဂီၢ် (“တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်”) န့ဉ်လီၤ.

- I. တၢ်ကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ်မၤစၢၤလီၤအဂီၢ် -
 - A. ပုၤဆါလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်တဖန်ကဘဉ်တၢ်ဒုးန့ဉ်ဟ်ဖျါထီၣ်အိၣ်ဖဲတၢ်တချုး-ဆဲးလီၤမံၤ, တၢ်ဆဲးလီၤ, မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆဲးလီၤမံၤတၢ် ဖဲးတၢ်မၤအကျိၣ်အကျိၣ်အကတီၢ်, မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်ကဒွဲးစရိဒီးတၢ်ယုကဒါကွၢ်ကဒွဲးစရိတၢ်မၤအကျိၣ်အကျိၣ်အကတီၢ်အပူၤန့ဉ်လီၤ. ပုၤဆါ လၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်တဖန်, ကပပ်ယုာ်ဒီး, ဘဉ်ဆဉ်တမ့တ်ဟ်ပနီဉ်, ပုၤဆါလၢတၢ်အုၣ်ကီၤတဖန်လၢအဟံၣ်ယိတၢ်ဟဲန့ဉ်ထဲသိး သိးဒီး မ့တမ့ၢ် အိၣ်ဖဲ \$125,000 အဖိလၢ, လၢအဒီးန့ဉ်ကသံၣ်ကသိတၢ်ကူစါယါဘျုးလၢအလီၢ်အိၣ်တဖန် ကကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ် မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်တဖန်လၢအထဲသိးတုၤသိးဒီး **Fairview** နီၢ်တဂၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်ခိတၢ်သ့အဘူးအလဲအအါ ကတၢ် (**Fairview's highest revenue private payer**) လၢကဘဉ်ဟ့ၣ်ဝဲန့ဉ်လီၤ.
 - B. တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်ဟ်ကပၤကွံာ်တဖန် -
 - 1. ပုၤဆါလၢတမ့ၢ်ပုၤမံၣ်န့ဉ်စိထဉ်ဖိ မ့တမ့ၢ် ဝဲး(စ)ခၢ်စၢၣ်ဖိဖဲတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအဆၢကတီၢ်တဖန်တကြၢးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ်မၤ စၢၤလီၤတၢ်အပူၤလၢတၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်အဂီၢ်ဘဉ်န့ဉ်လီၤ.

2. ပုဆိလအမေ့နဖဲးဘုဉ်တဲကူးကူးကယာတဲကူစါယါဘျါတဖဉ်, တဲယါဘျါလီဆီတဖဉ်, စဲအုဉ်တဲမဲကွဲတဖဉ် မ့တမ့ တမ့-တဲကူစါယါဘျါတဲမဲစါလဲအလီအိဉ်တဖဉ် တကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလဲတဲမဲစါလဲအပူလဲတဲအိဉ်ဒီး တဲအုဉ်ကီအဂီဘဉ်န့ဉ်လီ.
3. တဲမဲစါလဲတဲအပူလဲတဲတဲအုဉ်ကီအိဉ်တဖဉ်တဲကူးကူးကိအိဉ်ထဲဒဲတဲဆါဟံဉ်ဒီးတဲမဲစါလဲတဲဆါဟံဉ်တဖဉ်ဒီး တဲယုထဲတဲဆါဟံဉ်ပုဟ့ဉ်လီတဲမဲစါလဲတဖဉ်န့ဉ်လီ. ပုဆိလအမေ့နကသံဉ်ကသီတဲမဲစါလဲတဖဉ်, တဲမဲစါလဲ တမ့- Fairview ပုဟ့ဉ်တဲမဲစါလဲတဖဉ်, Fairview တဲမဲစါလဲတဲကရဲကရီလဲတဘဉ်တဲကျါဘာအိဉ်လဲတဲပီရီ ခိဉ်ကျါတဲအါဉ်လီအိဉ်ဒီးတမ့-တဲဆါဟံဉ်တဲမဲစါလဲတဖဉ်တဲဒီးန့ဉ်ဘဉ်တဲမဲစါလဲတဲအပူလဲတဲတဲအုဉ်ကီ အိဉ်တဖဉ်ဘဉ်န့ဉ်လီ. -

II. တဲမဲစါလဲတဲအပူလဲတဲယုကွဲတဖဉ် -

တဲမဲစါလဲတဲအပူအပတီတဖဉ်ကဘဉ်တဲယုဉ်ထီဉ်အိဉ်ဖဲန့ဉ်စးထီဉ်တန့ဉ်ဘဉ်တန့ဉ်စုဉ်ခိဉ်ဖျါ တဲပဲအုဉ်ကျဲကျဲတဲခိဉ်သ့ကရဲခိဉ်ခံ (Vice President of Revenue Management) န့ဉ်လီ. တဲမဲစါလဲတဲအပူအိဉ်ဒီးသန့ထီဉ်အသးလဲတဲဟ့ဉ်ကဒါကုစုတဲ ထီဉ်ယုအယုဉ်လဲတဲဟ့ဉ်လီအိဉ်ဆူ Fairview နီတဲကတဲဟ့ဉ်တဲခိဉ်သ့အဘူးအလဲအအါကတဲ လဲတဲမဲစါလဲတဲဆါဟံဉ်အဂီ န့ဉ်လီ. လီကဝီကျိဉ်စုဂုဝီအခိဉ်,တဲပဲအုဉ်ကျဲကျဲတဲခိဉ်သ့ကရဲခိဉ်ခံ (Vice President of Revenue Management), ဒီး တဲခိဉ်သ့တဲလဲတဲစုး မ့တမ့ အဝဲသ့အပူစါစးတဖဉ်ကဘဉ်အါဉ်လီအုဉ်ကီတဲဆါတဲတဖဉ်လဲတဲဒုးအိဉ်ထီဉ်တဲန့ဉ်ကျဲတဖဉ် အရူ, ပိဉ်ထွဲထီဉ်တဲကွဲကဒါကတဲဂုတဲကျိဉ်လဲတဲဆါကမိဉ်တယာအိဉ်လဲတဲဂုတဲခိဉ်စုဉ်အပူန့ဉ်လီ.

ကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါ

ဒဲန့ဉ်အသးယုဉ်ဒီးတဲမဲစါလဲတဲအပူလဲတဲတဲအုဉ်ကီအိဉ်အပူ, ဟ့ဉ်လီကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါလဲတဲမဲစါလဲတဲအကြါးဝဲဘဉ်ဝဲတဖဉ်အဂီ လဲတဲမဲစါလဲန့ဉ်တဲကွဲထွဲအကွဲအဂီအပူအပူလဲအတုထီဉ်ထီဉ်ဘးဒီးတဲဟံဉ်နီဉ်ကံဉ်ဖိနီဉ်ထီဉ်န့ဉ်လီ. ဂုဂီအုတဲကွဲထွဲဒီးတဲမဲစါလဲ လဲတမ့-ဂုဂီအုတဖဉ်ဘဉ်တဲန့ဉ်လီအိဉ်လဲ Fairview ကသံဉ်သရဉ်ကူစါယါဘျါအုဉ်ကီတဲ (credentialed physician), ကသံဉ်သရဉ် န့ဉ်လီတဲအတဲဆါကမိဉ်အပူ, တဖဉ်မ့ဝဲတဲအလီအိဉ်လဲကသံဉ်ကသီတဲကူစါယါဘျါတကပ, ကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလဲကျိဉ်စုဂုဝီတဲတဲစါမဲစါ အဂီ, ဒဲအမ့ဝဲတဲကွဲထွဲလဲတဲဟ့ဉ်လီအိဉ်လဲတဲဆါဟံဉ်တဲယုဉ်ထီဉ်အပူခိဉ်ဖျါတဲမဲယုဉ်မဲသကဲးတဲ မ့တမ့ LLC လဲတဲဆါဟံဉ်ပဲဘဉ် ကျိဉ်စု မ့တမ့ တဲန့ဉ်ဘျးစုအထိးခါစုအအုဉ်အဲကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလဲကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါအဂီန့ဉ်လီ.

ပုဟ့ဉ်တဲမဲစါလဲအမ့ပုသဲတဖုထဲသဲကတဲလဲတမ့ပုမဲတဲဖိတဖဉ်လဲအဟ့ဉ်လီဂုဂီအု မ့တမ့ ကသံဉ်ကသီတဲကူစါယါဘျါတဲ ကွဲထွဲလဲအလီအိဉ်အဂီလဲတဲဆါဟံဉ်တဲယုဉ်ထီဉ်အပူတဖဉ် ဘဉ်တဲကူးဟံဉ်ဖျါထီဉ်အိဉ်လဲတဲဘျးစဲအပူအုကျိဉ်စုဂုဝီတဲတဲစါမဲစါ ဖိလစံဉ်အဲအပူန့ဉ်လီ. တဲဘျးစဲဝဲနဲပဲတဲကွဲထွဲလဲဘဉ်တဲဟ့ဉ်လီအိဉ်လဲပုဟ့ဉ်လီတဲမဲစါလဲတဖဉ်အဲလဲဘဉ်တဲကျါဘာအိဉ်လဲ ကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါဖိလစံဉ်အဲန့ဉ်လီ.

Fairview ပဲယာတဲခွဲးတဲယာလဲကကွဲကဒါကုကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါလဲတဲယုထီဉ်တဖဉ်လဲ တဲမဲစါလဲတမ့-ဂုဂီအုတဖဉ်အဂီလဲကယု ထီဉ်သ့ဉ်ညါတဲကူစါယါဘျါအကျိဉ်အကျဲအဂီတဖဉ် မ့တမ့ တဲမဲစါလဲတဲလီတဲကျဲတဖဉ် ဒီးကဂုလီကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါလဲတဲယုထီဉ်တဖဉ် လဲကဒုးအိဉ်ထီဉ်တဲသိဉ်တဲသိလဲတဲကဘဉ်လူပိဉ်မဲထွဲအိဉ်လဲကဒုးအိဉ်တဲဝဲယာလဲတဲကဲတကျါလဲကျိဉ်စုတဲကပလဲတဲကရဲကရီအဂီ န့ဉ်လီ.

ပုဆိတဖဉ်လဲအဒီးန့ဉ်ဘဉ်တဲကွဲထွဲဖဲ Fairview တဖဉ်မ့လဲကွဲဖိလဲကဟ့ဉ်မဲဘျဉ်လီအဝဲသ့အတဲကွဲထွဲအပူလဲဒီးသန့ထီဉ်အသး လဲအဝဲသ့အတဲသ့ဘဉ်လဲကဟ့ဉ်တဲဘူးတဲလဲအဖိခိဉ်န့ဉ်လီ. Fairview ကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါလဲတမ့တဲမဲပုလဲလဲလီန့ဉ်တဲလဲတဲ မဲကစါ-တဲဆိဉ်ထွဲမဲစါ, ကမ့ဉ် မ့တမ့ ပုနီတဲကပူတဲအုဉ်ကီအဂီဘဉ်. ဒဲသိးကတုထီဉ်ထီဉ်ဘးလဲကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါအဂီ, ပုဆိတဖဉ်ကဘဉ်မ့လဲကွဲဖိလဲ-

- ကန့ဉ်လီမဲန့ဉ်ကမ့ဉ် မ့တမ့ ပုနီတဲကပူတဲအုဉ်ကီတဲယုထဲတဖဉ်လဲအဝဲသ့ကြါးဝဲဘဉ်ဝဲ, ယုဉ်ဒီးတဲဟ့ဉ်လီဒီးတဲဂုတဲကျိဉ် လဲတဲလီဉ်ဘဉ်အိဉ်တမံလဲလဲ မ့တမ့ ဝဲလဲလဲလဲတဲကဆဲးလီမဲလဲတဲအုဉ်ကီတဲတိဉ်ကျဲလဲတဲဆိဉ်ထွဲမဲစါအိဉ်ဖျါဖျါ အပူန့ဉ်လီ.
- လူပိဉ်မဲထွဲကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါလဲလဲပတဲထီဉ်တဲလီဉ်ဘဉ်တဖဉ်, ယုဉ်ဒီးတဲထူးထီဉ်ဟ့ဉ်လီလဲတဲလီဉ်မိလဲအလီအိဉ်ဝဲတ ဖဉ်န့ဉ်လီ.

ကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါတဲကြါးဝဲဘဉ်ဝဲ

Fairview ဟံလီတဲကြါးဝဲဘဉ်ဝဲလဲကျိဉ်စုတဲတဲစါမဲစါအဂီလဲဟံဉ်ဖိယိဖိအတဲဟဲန့ဉ်ဒီးတဲစုလီခိဉ်ခိဉ်တဖဉ်အဖိခိဉ်န့ဉ်လီ. ကျိဉ်စု တဲတဲစါမဲစါလဲလဲပတဲထီဉ်တဲလဲကွဲဒဲန့ဉ်တဲကဘဉ်တီဉ်ဖျါထီဉ်တပူယဲယုဉ်ဒီးလဲအုဉ်သးလဲအဟံဉ်ဖျါထီဉ်ဟံဉ်ဖိယိဖိတဲဟဲန့ဉ်ဒီးတဲစု လီခိဉ်ခိဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီ. တဲဟဲန့ဉ်ဒီးတဲစုလီခိဉ်ခိဉ်လဲအုဉ်သးလဲတဲတူလီအိဉ်သ့တဖဉ်ပုယုဉ်ဒီးတဲလဲလဲတဖဉ်လဲဟံဉ်ဖိယိဖိပုနီဒိဉ် ဝဲလဲတဖဉ်အဂီ - တဲဟ့ဉ်တဲမဲဘူးလဲလဲဖိတဲလဲလဲကတဲခဲဘဉ်, တဲဟံဉ်ဖျါတဖဉ်လဲအဟံဉ်ဖျါထီဉ်ပုဂုဝီတဲဘဉ်တဲဘာ, တဲဖဲးတဲမဲတ အိဉ်တဖဉ်, ကွဲဂီတဲလဲတဲပုဒီးမဲဝဲ/ဖိသ့တဲဆိဉ်ထွဲမဲစါတဲန့ဉ်ဘျးစုတဖဉ်, စုတဲဒီးခိဉ်မဲးရှာဉ်အပူစုစုတဲဟံဉ်ဖျါတဖဉ် (လဲကျိဉ်စု မ့တမ့ တဲရဲဉ်သဲကတဲတဲအဂီ), ဒီးတဲဟ့ဉ်ကဒါကုတဲခိဉ်သ့လဲလဲကတဲခဲန့ဉ်လီ. တဲဟဲန့ဉ်တဲဟံဉ်ဖျါလဲပုပတဲထီဉ်တဲဖိလဲအ မဲနီကစါတဲမဲတဖဉ်တဲလီဉ်ဘဉ်အိဉ်န့ဉ်လီ. တဲမ့တဲတီဉ်ဖျါထီဉ်တဲဟဲန့ဉ်ဘဉ်န့ဉ်, တဲကတူလီတဲဘိးဘဉ်ရဲလဲတဲတဲဟဲန့ဉ်တဲဟံဉ်ဖျါ

ဘဉ်န့ဉ်လီၤ.

တၢ်ကကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်ဟဲန့ဉ်တၢ်န့ဉ်ကျဲတဖၣ်ယုၣ်ဒီးဖဲဒ်ရၢၣ်တၢ်ဖီၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ဉ်ကျဲချူးနံၤချူးသီတဖၣ်လၢဘဉ်တၢ်ဖဲကျဲးထုးထီၣ်အီၤလၢ ဖဲထၢၣ် (Center for Medicare) ဒီး Medicaid တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. တၢ်ဟဲန့ဉ်တၢ်န့ဉ်ကျဲတဖၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤတၢ် ကြးဝဲဘဉ်ဝဲဖဲ Fairview တဖၣ်မ့ၢ်ဒ်လၢလၢအသး-

ဟံၣ်ဖီၣ်ဖိတၢ်ဟဲန့ဉ် % လၢ ဖဲဒ်ရၢၣ်တၢ်ဖီၣ်တၢ်ယၢ် တၢ်န့ဉ်ကျဲတဖၣ်	% တၢ်မၤစၢၤလီၤလၢတၢ်ဟဲန့ဉ်လၢဟံၣ် ဖီၣ်တၢ်တချူးတၢ်ထုးကွၢ်ဒိသ့ (လၢစ့စရိစ့ အိၣ်တၢ်အဖီဒိၣ်ဖဲတၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ် အပူၤလၢတၢ်တအုၣ်ကီၤအီၤဝဲအလီၢ်ခံ)
0-200%	100%
201%-300%	50%

တၢ်စ့လီၢ်ဒိၣ်ခိၣ်တၢ်န့ဉ်ကျဲတဖၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤတၢ်ကြးဝဲဘဉ်ဝဲဖဲ Fairview တဖၣ်မ့ၢ်ဒ်လၢလၢအသး - ဟံၣ်ဖီၣ်ဖိမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်စ့ လီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ခဲလၢဟံၣ်ဖီၣ်လၢစ့တၢ်စရိတဖၣ်အပူၤ မ့တမ့ၢ် စတီးတၢ်စ့လီၢ်ဒိၣ်ခိၣ်ဟံၣ်ဖီၣ်လၢအအါန့ၢ် \$15,000 န့ဉ် အဝဲသ့ၣ်တကြးဝဲဘဉ်ဝဲလၢ ကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်ဘဉ်. တၢ်စ့လီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ခဲလၢဟံၣ်ဖီၣ်, ယုၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဘုးလၢတၢ်မၤ, မ့ၢ်တလၢကွၢ် \$500,000 န့ဉ်အဝဲသ့ၣ်တကြးဝဲ ဘဉ်ဝဲလၢကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်ဘဉ်န့ဉ်လီၤ.

Fairview တစူးကါဒိၣ်ဖျူထၢၣ်သန့လၢဒူးတဖၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ယၢ်လၢကဟ့ၣ်လီၤ မ့တမ့ၢ် ဂ့ၢ်လီၢ်ပုၤဆါတဖၣ်လၢကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တီၢ်မၤစၢၤ အဂီၢ်ဘဉ်န့ဉ်လီၤ. ပုၤဆါလၢတၢ်ဆါတဲာ်အီၤကမၤန့ၢ်တၢ်ကြးဝဲဘဉ်ဝဲအဝဲအီၤလၢကသံၣ်ကသီတၢ်တီၢ်မၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် မံၣ်န့ဉ်စိထီၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ (တပူၤယီ "MA") အဂီၢ်န့ဉ်, ပုၤဆါတဂၤလၢလၢအကဒွဲစ့စရိအိၣ်တၢ်တချူးလၢ MA စးထီၣ်အမ့ၢ်နံၤန့ဉ်တကြးဝဲဘဉ်ဝဲလၢကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤ စၢၤအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

တၢ်မၤကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤလၢလံာ်ပတံထီၣ်တဖၣ်

- Fairview ကဟ့ၣ်လီၤကျိၣ်စ့တၢ်ဟ့ၣ်ကွၢ်ဟ့ၣ်ဖးဆူပုၤဆါတဖၣ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အဟံၣ်ဖီၣ်ဖိတဖၣ်လၢကတီၢ်မၤစၢၤတၢ်ဒူးန့ဉ်ဟံၣ်ဖျါ ထီၣ်ကျဲလၢအကြးဝဲဘဉ်ဝဲတဖၣ်လၢကမၤလၢပုၤတၢ်ဟံးမူဒါလၢကျိၣ်စ့တကပၤအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. ပုၤဆါလၢအဟံၣ်ဖျါထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်ဂ့ၢ် ကိတဖၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်အီၤကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤလၢလံာ်ပတံထီၣ်တဖၣ်န့ဉ်လီၤ.
- လၢကပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်, ပုၤကဘဉ်မၤပုၤကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤလၢလံာ်ပတံထီၣ်တဖၣ်ဒီးဟ့ၣ်လီၤလံာ်ပတံထီၣ်တဖၣ်လၢဟံၣ်ဖီၣ်ဖိတဖၣ် ထီၣ်အီၤဘဉ်ထွဲဒီးဟံၣ်ဖီၣ်ဖိတဖၣ်ဒီးတၢ်စ့လီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ် (ကွၢ်လၢလၢ) န့ဉ်လီၤ. တၢ်မၤန့ၢ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တီၢ်မၤစၢၤလၢလံာ်ပတံ ထီၣ်တၢ်လၢအကလိဒိဖျါတၢ်ကိးဖဲ HealthEast ပုၤပူၤစူးကါတၢ်မၤစၢၤ (Customer Service) ဖဲ 651-232 -1100 သ့န့ဉ်လီၤ. Fairview ပုၤပူၤစူးကါတၢ်မၤစၢၤ (Customer Service) ဖဲ 612-672-6724 မ့တမ့ၢ် Fairview Range ပုၤပူၤစူးကါတၢ်မၤစၢၤ (Customer Service) ဖဲ 218-362-6624 န့ဉ်တက့ၢ်. တၢ်တီၢ်မၤစၢၤဒီးလံာ်ပတံထီၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ဉ်တၢ်မၤန့ၢ်အီၤသ့ဒိဖျါတၢ်ကိး နီၣ်ဂံၢ်တဖၣ်အံၤသ့စ့ကိးန့ဉ်လီၤ.

ပုၤဆါလၢအပူၤကွၢ်တဘဉ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အီၤလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်သ့တဘဉ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်အပူၤတဖၣ်ကဆဲးကျါ HealthEast ပုၤပူၤစူးကါတၢ် မၤစၢၤ, Fairview ပုၤပူၤစူးကါတၢ်မၤစၢၤ, Fairview Range ပုၤပူၤစူးကါတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်ဖဲဒီးန့ၢ်ကဒွဲစ့စရိဝဲအလီၢ်ခံ, မ့တမ့ၢ် ကျိၣ်စ့ပုၤဟ့ၣ် ကွၢ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်ကဆဲးကျါပုၤဆါန့ဉ်လီၤ. ပုၤပူၤစူးကါတၢ်မၤစၢၤခါးတဖၣ်ကစိၣ်ဆူဒါပုၤဆါဆူပုၤမၤတၢ်ဖီလၢအကြးဝဲဘဉ်ဝဲတဖၣ်အအိၣ်လၢ ကတိၣ်ဖျါထီၣ်ကမ့ၢ်တၢ်တီၢ်မၤစၢၤတၢ်တီၢ်ကျဲအကြးဝဲဘဉ်ဝဲတခါလၢလၢအဂီၢ်, ဒီးမၤကွၢ်ပုၤဆါလၢကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤတၢ်ကြးဝဲဘဉ် ဝဲအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. ခါးစးတဖၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အဂီၢ်ကဘဉ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤဒီးလံာ်ပတံထီၣ်တဖၣ်လံာ်ကွၢ်ဒိန့ဉ်လီၤ.

- လံာ်ပတံထီၣ်လံာ်ကွၢ်ဒိလၢတၢ်မၤလၢပုၤလံာ်အီၤတဖၣ်န့ဉ်တၢ်ကဆူထီၣ်အီၤဆူ Charity Care ပၤဆူတၢ်မူဒါခိၣ်တဖၣ်အအိၣ်န့ဉ်လီၤ.
- တၢ်မ့ၢ်ဆူကဒါက့ၤလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်လၢအတလၢပုၤဆူ Fairview န့ဉ်, တၢ်ကကိးလိတဲဖဲ ဒီး/မ့တမ့ၢ် တၢ်ကဆူလံာ်ပရၢဆူ တၢ်ကရၢကရိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါလၢလၢကတဲန့ၢ်ပၢ်တၢ်လိၣ်ဘဉ်တၢ်မန့ၢ်လဲၣ်န့ဉ်လီၤ.
- Fairview ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွဲးဘဉ်သ့ၣ်ညါဘဉ်ယးဒီးအတၢ်တီၢ်မၤစၢၤတၢ်ဆါတဲာ်တဖၣ်လၢ လံာ်န့ဉ်လံာ်လၢ 30 သီအတီၢ်ပူၤ ဖဲတၢ်မၤန့ၢ်ကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤလံာ်ပတံထီၣ်တဖၣ်အလၢအပူၤန့ဉ်လီၤ. တၢ်ဘိးဘဉ်သ့ၣ်ညါအံၤကပတံယုၣ်ဒီးတၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပတီၢ်လၢ အဘဉ်လီၢ်ဖိးမံဒီးပုၤဆါအတၢ်သ့တဘဉ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်အပူၤန့ဉ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်လီၢ်ကပတံယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်လၢဘဉ်မန့ၢ်အယီတၢ်ဂ့ၢ်လီၢ်အီၤ အဂီၢ်ဒီးတၢ်န့ဉ်ကျဲတဖၣ်လၢတၢ်ဖဲတၢ်မၤအကျိၣ်အကျဲလၢပုၤဆါဖဲလဲၣ်တဂၤကပတံထီၣ်တဖၣ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်ကဒါက့ၤတၢ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. တၢ်ဆါတဲာ်တၢ်အကံအစိလၢကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်အံၤကမၤအသး (တၢ်ကစူးကါအီၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအတူထီၣ် ထီၣ်ဘးဒီးဖီလစံၣ်အံၤအဂီၢ်) လၢ 6 လါအဂီၢ်လၢတလိၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ပတံထီၣ်ကဒါက့ၤအီၤဘဉ်န့ဉ်လီၤ.
- ပုၤဆါကယုထီၣ်တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်ကဒါက့ၤတၢ်ဆါတဲာ်တၢ်ကြးဝဲဘဉ်ဝဲလၢ ကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်ခိၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ကွဲးအါ

ထိုင်တံဂိုက်ကျိ၊ န်အမှတ်ပဲနတ်အုတ်သး မှတမ့် တံရဲပုးဘတ်သးဒီးတံဂိုက်ကျိလၢအမၤဖုံထိုင်တံကမၤ၊ ဆူပုးအုတ်ကီ သးလၢအိၣ်ဒီးမူဒါလၢတံဘိးဘၣ်ညါတံဂိုက်လိာ် 30 သီအတီပုးန့ၣ်လီၤ. တံမုာ်ဂိုက်လိာ်တံကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲအပူၤကွံာ်လၢကျိၣ်စုတ်တံ စၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်အံၤဘၣ်တံပံာ်ဂံၢ်ပံာ်ကျိၤအီၤန့ၣ်, တံကဆုာ်တံကွဲးဘိးဘၣ်ညါဆူတံကရၢကရိပံာ်တံလၢအိၣ်ဒီးမူဒါအိၣ်န့ၣ် လီၤ. တံထၢဖိၣ်ပိာ်ထွဲထိုင်လၢစုစဂီတဖၣ်ကဘၣ်တံပံာ်ပတုာ်အီၤတစီၢ်တလီၢ်ခိဖျိတံကွၢ်ထံဆံကမိၣ်ကဒါကွၢ်တံဖံးတံမၤအကျိၤအကျဲ န့ၣ်လီၤ.

- ကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤတံမၤစုၤလီၤတံအပူၤတဖၣ်ကဘၣ်တံစုးကါအီၤလၢစုစဂီစုအိၣ်တံလၢစုစဂီလၢတံအုတ်ကီၤအီၤပဲတံပတံထိုင် တံမၤစုၤလီၤတံအပူၤလၢတံတအုတ်ကီၤဝဲအလီၢ်ခံ ဝဲပုၤဆါအံၤမုာ်ကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတံဘျါတံအၢၣ်လီၤအီၤအထံၣ်အဘိအဖိလံာ် န့ၣ်လီၤ. ပိာ်ထွဲထိုင်ဒီးတံယုထံၣ်ညါဆၢတံကရိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤတံကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲလၢလံာ်, ကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲ လၢပုၤတကုာ်စုာ်စုာ်အဂီၢ်တဖၣ်တံတယုအီၤအပူၤအထိုင်န့ၣ်ဒီးစုာ်ဖိၣ်လၢတံယုအီၤထီၣ်ရီၤ (AGB) ဆူလၢအအိၣ်ဒီးတံအုတ်ကီၤ လၢဂိုက်ကျိၤ မှတမ့် ကသံၣ်ကသီတံကွၢ်ထွဲလၢအလီၢ်အိၣ်တဖၣ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ. AGB န့ၣ်ဘၣ်တံဂံၢ်ဒုးအီၤလၢတံဆါဟံၣ်တဖျါၣ် စုာ်စုာ်အဂီၢ်ခိဖျိတံစုးကါတံကွၢ်ကဒါကွၢ်တံမၤအကျဲသန့လၢတံဒီးန့ၣ်တံဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်လၢမုာ်ကျိၤဝဲကွၢ်ဒီးစုစဂီတဖၣ်လၢစုတံပံာ် အန့ၣ်လၢအပူၤကွံာ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တံဂိုက်ကျိၤအကုၤလၢအပံာ်ဖျါထိုင် Fairview အတံယုစုစဂီထီၣ်ရီၤမုးကယၤန့ၣ်ဘၣ်ညါ သ့ၣ်တံကမၤန့ၣ်အီၤလၢအကလိခိဖျိဆဲးကျိးဒီး HealthEast ပုၤပုၤစုးကါတံမၤစၢၤ ဝဲ 651-232 - 1100, Fairview ပုၤပုၤစုးကါ တံမၤစၢၤ ဝဲ 612-672-6724 မှတမ့် Fairview Range ပုၤပုၤစုးကါတံမၤစၢၤ ဝဲ 218-362- 6624 န့ၣ်တက့ၢ်.

ပုၤဆါအိၣ်ဒီးအမူအဒါလၢစုစဂီစုအိၣ်တံဖဲတံစုးကါကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤတံမၤစုၤလီၤန့ၣ်တံအပူၤဝဲအလီၢ်ခံန့ၣ်လီၤ. တံမုာ်တဟ့ၣ်စုစဂီစု အိၣ်တံတံပံာ်ပနီၣ်တံဆါကတီၢ်လဲၤတရံးအတက့ၢ်အပူၤန့ၣ်. တံကရဲၣ်ကျဲၤစုစဂီခိဖျိတံယုကဒါကွၢ်ကဒုစုစဂီတံမၤအကျိၤအကျဲညါန့ၣ်, န်တံ ပံာ်ဖျါအီၤလၢ Fairview ကဒုစုစဂီဒီးတံယုကဒါကွၢ်ကဒုစုစဂီ (Fairview Billing and Collections) ဖိလစံၣ်အပူၤအသိး, ဒီးန့ၣ်မၤန့ၣ်အီၤသ့ဝဲ www.Healtheast.org မှတမ့် www.Fairview.org န့ၣ်လီၤ. Fairview တက့ၢ်ကပံာ်ကွံာ် မှတမ့် ပျဲအပုၤခၢၣ်စးကရၢတဖၣ်လၢကန့ၣ်လီၤ ပံာ်ယုၣ်လၢတံမၤကမၤတံတံ မှတမ့် တံယုကဒါကွၢ်ကဒုတံဖံးတံမၤလၢတဖိးသဲးစးတဖၣ်အပူၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တံကွဲးထုးထိုင်ရၢလီၤဘၣ်ညါသးဒီးကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤလၢတံမၤန့ၣ်အီၤသ့တဖၣ်

Fairview ကဘိးဘၣ်ညါလီၤဆူကမုာ်အအိၣ်ဘၣ်ညါသးဒီးအကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလစံၣ်ခိဖျိလၢကျဲတဘျူးဘိအပူၤ. န်အမှတ်ပဲကျိးထုး ထိုင်ကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလစံၣ်, ကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤလံာ်ပတံထိုင်တံလံာ်ကွံာ်ဒီး, ဒီးတံဂိုက်ကျိၤတံဘၣ်ညါသးဒီးကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလ စံၣ်လၢကျိၣ်ပတီၢ်မုာ်အပူၤလၢ HealthEast မှတမ့် Fairview ပုၤယဲၤသန့တဖၣ်အလီၤ (www.Healtheast.org မှတမ့် www.Fairview.org). ယုာ်ဒီးတံဂိုက်ကျိၤတံဘၣ်ညါသးဒီးကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလစံၣ်လၢကျိၣ်ပတီၢ်မုာ်, ယုာ်ဒီးအံၣ်လဲးတြိနံး (ယုာ်ဒီးပုၤဆါအတံအၢၣ်လီၤဟ့ၣ်ခွဲး) မှတမ့်လၢလံာ်တဖၣ်အပူၤလၢပုၤဆါတဖၣ်မၤန့ၣ်အီၤကသ့လၢကမုာ်တံလီၢ်တံကျဲတဖၣ်လၢတံဆါဟံၣ်အပူၤဒီးခိဖျိတံဆါလံာ်ပရၢ မှတမ့် အံမု(လ) (ဒီးပုၤဆါအတံအၢၣ်လီၤဟ့ၣ်ခွဲး), ခိဖျိကမုာ်ထံၣ်ဖျိဖျါဖျါသ့လၢတံဆါဟံၣ်ဂိုက်ကျိၤအုၤဒီးအပူၤဒီးတံဆဲးလီၤမံၤတံလီၢ်ကဝီၤတဖၣ် အပူၤ, ဒီးလၢပုၤဆါကဒုစုစဂီတံပံာ်ဖျါတဖၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. Fairview ကဘိးဘၣ်ညါဒီးဝဲဘၣ်ပုၤတတၢအကရၢဖိတဖၣ်လၢ Fairview မၤန့ၣ် တံလၢအဂီၢ်တဖၣ်ဘၣ်ညါသးဒီးကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤဖိလစံၣ်ခိဖျိအဝဲသ့ၣ်အပုၤယဲၤသန့တဖၣ်, လံာ်တံကစီၣ်တဖၣ်, ဒီးတံနီၤလီၤကျိၣ်စုတ်တံ စၢၤမၤစၢၤလံာ်ရၢလီၤအကွဲးဒိတဖၣ်ဆူပုၤတဝါကရၢဖိတဖၣ်အအိၣ်ခိဖျိ Fairview တံဆါဟံၣ်အကျိၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

Charity Care/တံနီၤဖးလီၤကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤစၢၤအကလုာ်အသီတဖၣ်

Fairview ကဆၢတံလၢတယုတံဘျူးတံလဲၤလၢပုၤဆါစုစဂီစုအိၣ်တံတဖၣ်အဂီၢ် ဒီးသန့ထိုင်အသးလၢတံသ့တံဘၣ်တအိၣ်လၢတံကဟ့ၣ်တံ အပူၤလၢတံဒုးအိၣ်ထိုင်အီၤခိဖျိတံထၢကဒုစုစဂီအကျိၤအကျဲပတီၢ်မုာ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပတံဆါတံလၢပတယုတံဘျူးတံလဲၤဒီးသန့ထိုင်အသးလၢ ပုၤဆါအကျိၣ်စုတ်ကိတံခဲအဖိခိၣ်အသိး, စုကဒုစုစဂီစုအိၣ်တံတဖၣ်အံၤတံကနီၤဖးလီၤကဒါကွၢ်အီၤလၢ Fairview န်ကျိၣ်စုတ်တံစၢၤမၤ စၢၤ မှတမ့် တံဟ့ၣ်သးကညိတံကွၢ်ထွဲအသိး, ဒီးတံမၤအကျိၤအကျဲတံခိတံသ့တံလဲၤတရံးပုၤန့ၣ်တံ မှတမ့် ခၢၣ်စးလၢအိၣ်ဒီးမူဒါတဖၣ် န့ၣ်လီၤ.

တံအပူၤလၢတလၢကွံာ်ပဒိၣ်အတံဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်စုတဖၣ်

တံလၢာ်ဘျုးလၢာ်စုၤလၢတံတဒီးန့ၣ်ဘၣ်ကွၢ်အီၤလၢအကဲထိုင်အသးလၢ Medicare, Medicaid ဒီးကိာ်စဲၣ်/လီၢ်ကဝီၤတံကွၢ်ထွဲပုၤဖိၣ် ပုၤယုာ်တံကွၢ်ထွဲတဖၣ်ပံာ်ယုာ်ဒ်ပုၤတဝါတံန့ၣ်ဘျူးအသိးမုာ်လၢတံလီၤဆီအိၣ်ဒိၣ်ဒိၣ်မုာ်လၢတံအပူၤနီၤနီၤဒီးတံဟ့ၣ်ကဒါကွၢ်စုအ ဘၣ်စၢၤအယီၤန့ၣ်လီၤ.

Charity Care တတ်တော်ကျွေး

- တတ်ပိတ်ထွဲ A ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီးတတ်အကံအစိတဖဉ်လါ Charity Care အဂီန့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ B ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီးတတ်တဲကဘျးကဘျးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးန့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ C ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီး တတ်မယုဂံမယုဂံဒီးတတ်ဖူးကါတတ်အုဉ်ကါန့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ D ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီး Charity Care တတ်ကွတ်ကဟ်ကွတ်တဖဉ်န့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ E ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီး တတ်မစူလါတတ်အပူအကျိးအကျိးအကါတဖဉ်န့ဉ်လါ.
- တတ်ပိတ်ထွဲ F ပုဂံယုဂံဒီးတတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဆူညါလါအဘဉ်ထွဲဒီး ကဒွဲစရိဒီးတတ်ယုကဒါကုဒုကဒွဲန့ဉ်လါ.

ကျိဉ်စုတတ်ဆိဉ်ထွဲမၤစၢၤဖိလစံဉ်

တတ်ပိတ်ထွဲ A

တတ်မၤန့ဉ် Charity Care တတ်တော်ကျွေးအခွဲးအယတ်

- ထဲဒုဉ်ပုဂံလါအလိဉ်ဘဉ် ဂုဂံဂီၤအုတတ်မၤစၢၤတတ်မၤဒီးကသံဉ်ကသိတကပၤဖိအိဉ်ဒီးကံဂီၤထိဉ်ဘးလါကမၤန့ဉ် Charity Care အဂီလါ. Fairview အိဉ်ဒီးခွဲးယတ်လါ ကဆါတတ်ဂုဂံလါ အဒီးသန့ထီဉ်အသးလါ တတ်ဂုဂံတခါဘဉ်တခါအဖိခိဉ်လါမ့တတ်မၤစၢၤလါ အကဟ့ဉ်ဝဲအံၤထီဉ်ဘးဒီး “တတ်လိဉ်ဘဉ်လါတတ်ဆိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချ့အဂီၤ” လါအမၤလါပုဂံ Charity Care အတတ်တော်ဟ်ခါန့ဉ်လါ.
- လါကမၤန့ဉ် Charity Care အဂီၤ, ပုဂံဆါကဘဉ်ထီဉ်ဘးဒီး တတ်ဟဲန့ဉ်ဒီး တတ်အိဉ်ယၢၤအတတ်န့ဉ်ကျိဉ်လတ်တဖဉ်အသိးန့ဉ်လါ- a
 1. တတ်ဟဲန့ဉ်အပတီၢ်- ပုဂံဆါအဟံဉ်ယီဒိတန့ဉ်အတတ်ဟဲန့ဉ်ဟ်ဖိဉ်န့ဉ် ကဘဉ်အိဉ်ထဲသိး မ့တမ့ၢ် စူၤန့ဉ်ဒီးဝဲဉ်ဒဲးရဲဉ်ပုဂံဖိဉ်ပုဂံယတ် အတတ်ဟ်ပနီဉ်နီဉ်ထီဉ် (Federal Poverty Level (FPL)) 300% န့ဉ်လါ.

တတ်ဟ်ပနီဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်လါ အဒီးသန့ထီဉ်သးလါ တတ်ဖိလစံဉ်နီဉ်ဂံအဖိခိဉ်

ဟံဉ်ဖိလစံဉ်နီဉ်ဂံအဖိခိဉ်	တန့ဉ်တဘျီတတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါ (200% FPL)	တန့ဉ်တဘျီတတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါ (300% FPL)
1	\$24,980	\$37,470
2	\$33,820	\$50,730
3	\$42,660	\$63,990
4	\$51,500	\$77,250
5	\$60,340	\$90,510

2. တတ်အိဉ်ယၢၤအတတ်န့ဉ်ကျိဉ်လါ တတ်ဟ့ဉ်ကျိဉ်စုတတ်မၤစၢၤလါ Fairview န့ဉ် မ့ၢ်ဒဲလတ်အသိးန့ဉ်လါ. ဟံဉ်ဖိလစံဉ်မ့ၢ်အိဉ်ဒီး တတ်အိဉ်ယၢၤလဲလါ လါအစုတးစုစရိ မ့တမ့ၢ် စတီအပူဟ်ဖိဉ်လဲလါ \$15,000 အယိ အဝဲသ့ဉ်တမၤန့ဉ်လါဘဉ် ကျိဉ်စုတတ်မၤစၢၤဘဉ်န့ဉ်လါ. တတ်အိဉ်ယၢၤလဲလါခိဉ်ခိဉ်လဲလါ, လါအပုဂံယုဂံဒီးတတ်အိဉ်ဘျးလါတတ်မၤ, မ့ၢ်အါန့ဉ် \$500,000, အယိ အဝဲသ့ဉ် တမၤန့ဉ်လါဘဉ် ကျိဉ်စုတတ်မၤစၢၤဘဉ်န့ဉ်လါ.
 3. တတ်ဂုဂံတတ်ကျိးဘဉ်ယး လံဉ်တီလံဉ်မိလါ တတ်လိဉ်ဘဉ်အီလါ ကဟ်ဖျါထီဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်ဒီး တတ်စုလီၢ်ခိဉ်ခိဉ်အဂီၤန့ဉ် တတ်ကထံဉ်န့ဉ်ဘဉ်အီလါ “တတ်ပတံထီဉ်တတ်မၤအကျိးအကျိး” အပူန့ဉ်လါ.
- တတ်ထီဉ်ဒူးကွၢ်ကျိဉ်စုတတ်ဟဲန့ဉ်:
 - o လါပုဂံနီဉ်ဒိတဖဉ်အဂီၤ, တတ်ကတီၤဖျါဉ်လါ အတဲဝဲ “ဒိတန့ဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါဟ်ဖိဉ်” လါတတ်ပတံထီဉ် Charity Care အဂီၤ န့ဉ် ဘဉ်ထွဲဒီး ပုဂံပတံထီဉ်တတ်ဖိ တန့ဉ်တဘျီအတတ်ဟဲန့ဉ်ဒီးပုဂံပတံထီဉ်တတ်ဖိအမါဝါအတတ်ဟဲန့ဉ်လါ တတ်လီၢ်ကိးတီးဒီးန့ဉ်လါ. ပုဂံပတံထီဉ်တတ်ဖိမ့မ့ၢ် ဖိသုဉ်တခီ, တတ်ကတီၤဖျါဉ်လါ အတဲဝဲ “ဒိတန့ဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါဟ်ဖိဉ်” အခိပညီမ့ၢ်ဝဲ ပုဂံပတံထီဉ်တတ်ဖိ အမိၢ်ပ (တဖဉ်)ဒီး/မ့တမ့ၢ် ပုဂံကွၢ်ထွဲတတ်ဖိးသဲစးတဖဉ်န့ဉ်လါ. “ဒိတန့ဉ်တတ်ဟဲန့ဉ်လဲလါဟ်ဖိဉ်” အနီဉ်ဂံတဖဉ်လါ တတ်ဖူးကါအီလါ တတ်ပတံထီဉ် Charity Care

အပူနှင့် ဘဏ်ထွဲဒီးတဲဟဲနဲလဲ တဲမဲနီၣ်အီၤလဲ 12 လဲအတီၢ်ပူၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လဲအကတၢ် ခံလဲအတဲဟဲနဲအစ့ၤကတၢ်န့ၣ် ကဘဏ်တဲယုထီၣ်အီၤဒဲးသီး ကမဲၤစၢၤတဲလဲ တဲဂံၢ်ဒူးတနံၣ်တဘျီတဲဟဲနဲလဲ ကတီၢ်အံၤအဂီၢ် န့ၣ်လီၤ. တဲဟဲပျီလဲအကတၢ် 2 လဲအတဲဟဲနဲ မ့ၢ်တအိၣ်ဘဏ်အယီၤ. ပူၤဆဲၤကဘဏ်ဟဲပျီထီၣ်တနံၣ်တဘျီတဲဟဲနဲလဲ တဲ မဲနီၣ်မဲယါဟဲအီၤလဲ လီၢ်ခံကတၢ်တခါန့ၣ်လီၤ. တဲဟ့ၣ် **Charity Care** တဲမဲၤစၢၤတသ့ဝဲ ပူၤဆဲၤမ့ၢ်မဲန့ၣ် ပူၤသၢပုတဖု အကျိၣ် စ့တဲမဲၤစၢၤလဲ အဘဏ်ထွဲဒီး တဲမဲၤစၢၤတဲမဲလဲ ဘဏ်တဲဟ့ၣ်အီၤလဲ **Fairview** လဲအကမဲၤပူၤထီၣ်ကဒါက့ၤ တဲဆိုးထီၣ်လဲ အအိၣ်ဟဲစၢၤတဖုဒ် တဲကစူးကါစ့တဲမဲၤစၢၤတဖုအခါဖဲလဲလဲလဲ ကမဲၤပူၤစ့လဲ ပူၤဆဲၤကဘဏ်ဟ့ၣ် **Fairview** တဖုန့ၣ်လီၤ. ပူၤဆဲၤလဲအပတံထီၣ် **Charity Care** ကဟဲပျီဝဲ ပူၤနီၣ်ဂံၢ်လဲအိၣ်လဲ အဟံၣ်ဖိယီဖိအပူၤလဲ ကဆၢတဲဝဲ ဟံၣ်ဖိယီဖိအဒိၣ်အ ဆံး, တဲဟဲနဲ, ဒီးတဲစုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ဒ်လဲအသီး-

ပူၤနီၣ်ဒိၣ်တဖု- လဲတဲဒူးပူၤနီၣ်ဂံၢ်လဲ အအိၣ်လဲ ပူၤနီၣ်အဟံၣ်ပူၤယီပူၤအဂီၢ်, **Fairview** ကထၢန့ၣ်လီၤ ပူၤပတံထီၣ်တဲဖိ အမဲၤ, ဒီးပူၤဒီးသန့ၤထီၣ်တဲလဲအဖိးသဲးတဖုန့ၣ်လီၤ.

ပူၤဖိသဏ်- လဲတဲဒူးပူၤဖိသဏ်လဲ အပတံထီၣ်တဲအဟံၣ်ဖိယီဖိနီၣ်ဂံၢ်အဂီၢ်, **Fairview** ကထၢန့ၣ်လီၤ ပူၤပတံထီၣ်တဲဖိ, ပူၤပတံထီၣ်တဲဖိအဟံၣ်/အပူၤကွၢ်ထွဲတဲ, အမိၢ်/အပူၤကွၢ်ထွဲတဲ, ဒီးပူၤလဲအဒီးသန့ၤပတဖု, မိၢ် မ့တမ့ၢ် ဖိသဏ်တဖုလဲ.

မိၢ်ပဲလဲအအိၣ်တဟံၣ်ယီဒီးအဖိအဒိၣ်တဖုန့ၣ် တဲတဲဒူးယုအီၤလဲ ဟံၣ်ဖိယီဖိအနီၣ်ဂံၢ် မ့တမ့ၢ် တဲဟဲနဲအဂီၢ်မ့ၢ်လဲ တဲကွၢ်ထွဲတဲ/တဲပၤယဲတဲဖိးသဲးတဖုန့ၣ် တဲအုၣ်ကီၤအီၤသ့ခိဖျိ သဲးလဲလဲလဲလဲလဲအဖိးသဲးတဖုန့ၣ်လီၤ.

ကျိပ်စုတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဖီလၢစံၣ် တၢ်ပိၣ်ထွဲ B

တၢ်လံာ်တၢ်လီတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်

- တၢ်လံာ်တၢ်လီတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်
 - တၢ်လီတၢ်ဟဲန့ၢ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဂ့ၢ်လိာ်လၢ တၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး Fairview ခိဖျိ တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်မၤအကျိၤ အကျဲလၢကဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်အစၢတဖၣ်လၢကသမၤ Charity Care လံာ်ပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်ဟ့ၣ်ပတံထီၣ် တၢ်ဖီလၢ Charity Care လံာ်ဒီး. Fairview မ့ၢ်ထံၣ်လၢ လံာ်လဲၤလၢတၢ်ပတံထီၣ်အူ Charity Care တဖၣ် တဘၣ်တတီ ဘၣ်အယီ, ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် တၢ်ကထူးထီၣ်ကွံာ် Charity Care အလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်ဒီး တၢ်ဟ့ၣ် Charity Care တမံၤလၢ လၢန့ၣ် တၢ်ကထူးကွံာ်အိၣ် Fairview အနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဆၢတဲာ်အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကျိပ်စုတ်ဆိုင်ထွဲမေးဖိလစံာ် တံပိာ်ထွဲ C

Charity Care တံတိာ်ကျဲအတံမးသကိးတံဒီး တံစူးကါတံအုာ်ကီ

မ့ာ်လဲာ် Charity Care တံတိာ်ကျဲန့ာ် တံကြဲးတဘာ်ဒီး နီာ်ကစံာ်အတံသုာ်မုဒါအယံ, ပုာ်လဲာ်အယုန့ာ် ကျိပ်စုတ်မေးဖိလစံာ် တံတိာ်ကျဲတဖာ် အံန့ာ် တံမုာ်လံာ်အီလဲာ် ကမးသကိးတံဒီး Fairview အတံမးအကျဲအကျဲလဲာ် တံဆဲာ်တံတံကြဲးတံဘာ်ဒီးတံခွဲးတံယံဒီး ကဟ့ာ်စဲာ် ဘူးတံလဲာ် အအါန့ာ်ဒီး နီာ်ကစံာ်အတံသုာ်တဘာ်တဖာ်န့ာ်လီာ်. Fairview ဟ့ာ်ဂံာ်ဟ့ာ်ဘဲ ပုာ်နီာ်တကဲလဲာ်လဲာ် အိာ်ဒီးကျိပ်စုတ်ဖာ်လဲာ် ကပုာ်တံအုာ်ကီတဖာ်ဒ်သီး ကမးလီာ်တံဝဲလဲာ် အဲသ့ာ်ကဆဲးအိာ်ဒီး တံဒီးသဲာ် တံအိာ်အုာ်အိာ်ချ့တံမးလဲာ် ကဒီးသဲာ်နီာ်ကစံာ်အတံစုလီာ် ခိာ်ခိာ်အဂီာ်န့ာ်လီာ်. တံကသမံသမိး ပုာ်ဆဲာ်လဲာ်ဒီး ဘာ်သ့ာ်သ့ာ် တံကလိာ်ဘာ်အီလဲာ် ကပတံထီာ်တံခိာ် MNSure လဲာ်ကမးန့ာ် Medicaid, MinnesotaCare, Qualified Health Plan မုတမ့ာ် တံအိာ်အုာ်အိာ်ချ့တံကွံာ်ထွဲအဂဲလဲာ် တံတုာ်လီာ်အီသ့လဲာ် တံကွဲးပံာ်အီလဲာ် Affordable Care Act (ACA) တံသိာ်တံသိာ်အဖိလဲာ် တံကဟံအီဒ် တံမးသကိးတံ, ဝဲအသ့အခါန့ာ်လီာ်.

- ပုာ်ဆဲာ်မးန့ာ် ပုာ်သဲာ်ဖုတဖုအတံမေးဖိလစံာ်အယံဒီး တလိာ်မးသကိးတံခိာ် တံအိာ်သးလဲာ် အတံအိာ်လဲာ် ပုာ်ဆဲာ်အတံအံးကွံာ်ပာ်ဆဲာ် အဖိလဲာ်ဘာ်အယံ, တံကလိာ်ဘာ်လဲာ် ပုာ်ဆဲာ်တဖာ် ကဟံဖျါထီာ် တံဒီးသ့ာ်ညါနီာ်ပာ်တံဂုာ်တံကျဲအလဲာ်ပရဲန့ာ်လီာ်. လဲာ်ပရဲအံး ကဘာ်တံဖးကွံာ်အီလဲာ် Fairview အပုာ်ပာ်ဆဲာ်တံတဖာ်န့ာ်ဘာ်လီာ်.
- ပုာ်ဆဲာ်တကဲတမးန့ာ်ဝဲ Charity Care မုတမ့ာ် Fairview ကျိပ်စုတ်ဝဲတံမေးဖိလစံာ်နီာ်တံမဲာ် ပုာ်ဆဲာ်အိာ်ဒီး ပုာ်သဲာ်ဖုတဖုလဲာ် အဟ့ာ်မး စဲာ်အီဒီးတဟံဖျါထီာ် ပုာ်ဟ့ာ်ကျိပ်စုတ်အတံဂုာ်တံကျဲအရဲ Fairview အအိာ်ချ့ဆဲာ်ကတီာ်အယံ ကဘာ်တံသမးအီလဲာ် Fairview န့ာ်လီာ်.
- ညီန့ာ်, ဝဲပုာ်ဆဲာ်ယုထဲာ်လဲာ် တဟံးန့ာ်ဝဲတံအုာ်ကီသးခိာ် အဲပိာ်ခွါ/အဲပိာ်မုာ် အတံမးကစံာ်အအိာ်ဝဲ အအိာ်အယံ, အဲသ့ာ်မးန့ာ် Charity Care တသ့ဘာ်န့ာ်လီာ်. အဲသ့ာ် ကဘာ်ပတံထီာ်ခိာ် MNSure လဲာ်ကမးန့ာ် ကသံာ်ကသီတံမေးဖိလစံာ်, MinnesotaCare မုတမ့ာ် Qualified Health Plan န့ာ်လီာ်.
- ပုာ်ဆဲာ်ယုထဲာ်လဲာ် တဘာ်ဆဲာ်အကန့ာ်စရီဆု အဲပိာ်ခွါ/အဲပိာ်မုာ် အတံအုာ်ကီအအိာ်လဲာ် တံမးအကျဲအကျဲလီာ်ဆဲာ် မုတမ့ာ် တံ ဖဲးတံမးအမုာ်နီာ်မုာ်သီအယံ, တံလဲာ်ဒီးပုးသးတဘျီအံး မးန့ာ်ဝဲ Charity Care တသ့ဘာ်န့ာ်လီာ်.

ကျိပ်စုတ်ဆိုင်ထွဲမေးဖိလစံ

တံပိတ်ထွဲ D

တံလံတပုတ်ယုတ်လံ **Charity Care** တံတံကံကျဲအပူတဖုတ်-

Fairview Charity Care တံတံကံကျဲတဖုတ်ဒီး **Charity Care Plans** အဂတဖုတ် တဟုတ်နံတံလံလံတဖုတ်ဘုတ်-

- ပုဆဲတဖုတ်လံ တလူပိတ်မဲထွဲ တံပတံထိတ် **Charity Care** အတံမဲအကျဲအကျဲတဖုတ်နံ ကဘုတ်တံသမဲအဲလံ **Charity Care** အဂီနံလံ.
- တံမုတ်ဟံပတြိဟံစဲပုဆဲအစရဲလံ တံအုတ်ကံခိပနံဒီး ပုပတံထိတ်တံဖဲမုတ် တမဲသကံးတံဒီးတံဆိုးထိတ်အကျဲအကျဲ မုတမုတ်တံ ထာဖိုတ်စုလံ တံအိတ်ယံသဖုတ်အအိတ်တခိ, တံကသမဲ ပုပတံထိတ်တံဖဲလံ ကမဲနံ **Charity Care** အဂီနံလံ.
- တံမဲလံတံမဲနံအဲလံပုလံတမုတ် **Fairview** တဖုတ်, ပုမဲနံတံအဂလံ **Fairview** အဖိလစံတဟုတ်နံအပူတဖုတ်.
- တံကွဲထွဲတံမဲလံတံဟုတ်အဲဖဲ **Fairview** ကသံဒီးတဖုတ်.
- တံသူတံစုလံ အဘုတ်ထွဲဒီး ဝံစိတ်တံဆုတ်, မုတမုတ် ပုတဂဲအတံအိတ်တံဆိးအပူတဖုတ်
- တံကွဲကွဲထွဲလံနံခိကွဲဂဲလံ အအိတ်ထိတ်ခိဖျိ တနံတဘျိတံကွဲကွဲထွဲလံနံခိကွဲဂဲလံ ပုဆဲလံအကွဲကွဲထွဲယံဘျိအသး လံတမဲနံ တံမဲစုလံ **Charity Care** တဖုတ်ဘုတ်နံလံ. တံဟုတ်ကုတ်လံ တံကမဲဘုတ်လံတံဆိတလဲတဖုတ်အဲနံ ကဘုတ်လဲခိဖျိ ကျိပ်စုတ်ခိအကျဲအကျဲတဖုတ်နံလံ.
- ပုလံတမုတ် ပုအဲရဲကဲဖိတဖုတ် မုတမုတ် အဲရဲကဲအထံဖိကံဖိတဖုတ် လံအအိတ်လံအဲရဲကဲအချာတဖုတ်နံ မဲနံ **Charity Care** တသုဘုတ်, တံအံပုတ်ယုတ်ဒီး ပုဆဲလံ အအိတ်ဒီး ဘုတ်စုတ်ဒီး ဟိတ်ခိတ်ဘိမုတ်ကိဖိတဖုတ်နံလံ. တံအံတပုတ်ယုတ်ဒီး ကိဖိ လံတအိတ်ဒီး လံလဲလံအအိတ်လံကံအဲရဲကဲဒီး ပုလံတအိတ်ထိတ်တဖုတ်ဘုတ်နံလံ.
- **Fairview** ကသံဒီးလံ အမဲဒုတ်တံလံ တံသဘျူအပူတဖုတ် (**free-standing clinic**) ပုယုတ်မဲသကံးတံလံ ကျိပ်စုတ်မဲစဲ (**Medical Assistance**) လံအအိတ်လံ ကံဖဲအချာတဖုတ်နံလံ. လံတံနံအယိ, ပုဆဲလံအိတ်ဒီး ကသံဒီးလံအမဲဒုတ်တံလံ တံသဘျူအပူတဖုတ် (**free-standing clinic**) အပူတဖုတ်နံ တမဲနံ **Charity Care** ဘုတ်နံလံ.
- တံမဲစဲတံမဲတဖုတ်လံ တံတဟုတ်အပူလံ တံအုတ်ကံခိပနံတဖုတ်နံ မုတမုတ်ဘုတ်လံ တံဆိကမိတ်အဲလံ တံကွဲထွဲ တံဟံပနိတ်ဟံအဲတဖုတ်အသိးဘုတ်အယိနံလံ.
- ခိဖျိမုတ်ကျဲလဲကွဲအဲမုတ် မုတ်ကျဲလဲကွဲတံမဲလံ တံဆိလံဖုတ်တံမဲတဖုတ်အယိ, **Fairview Home Medical Equipment and Fairview Orthotics & Prosthetics** တဖုတ် တအိတ်လံဖိလစံအဲအဖိလံဘုတ်နံလံ.
- **Fairview Homecare and Fairview Pharmacy** အိတ်ဒီး အကစဲဒုတ် **Charity Care** အဖိလစံတဖုတ်ဒီး တပုတ်ယုတ်လံ ဖိလစံအဲအဖိလံဘုတ်နံလံ.
- တံမဲလံလံ အဘုတ်ထွဲဒီး **Fairview** လံအမုတ်ခိပနံလံ အလံဆိတဖုတ်နံ တဘုတ်ထွဲယုတ်ဒီးဖိလစံအဲဘုတ်, ဘုတ်ဆုတ် တံတဟံပနိတ်အဲလံအမုတ် **Fairview Maple Grove Ambulatory Surgery Center, Crosstown Surgery Center, ဒီးGreenview Alzheimer** တဖုတ်ဘုတ်နံလံ.
- တံမဲလံအဘုတ်ထွဲဒီးတံသုတံဘုတ်အတံမဲလံ တံဟုတ်အဲဖဲတံလံလံ တမုတ် **Fairview**တံကရဲကရဲတဖုတ်နံ တပုတ်ယုတ်လံ တံတံကံကျဲအဲအပူဘုတ်နံလံ.

ကျိုင်းစုတော်ဆိုင်ထွဲမေးစာဖိလစံ

တော်ပိာ်ထွဲ E

Charity Care တော်တိာ်ကျဲတဖှ်ဒီး - တော်မေးစာဖိလီကျဲကျဲအကတဖှ်

- ကျိုင်းစုတော်ပိာ်ထွဲတော်ကဟ်ကွဲာ်တဖှ်
 - Designated Fairview Management ကသမံထံတော်ကွဲာ်ကဟ်ကွဲာ်ခဲလော်လၢကယုဆၢတော်ပုဆါအတၢ်သုတၢ်ဘၣ်လၢကဟ်တၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ထံတော်ဂ့ၢ်လၢတၢ်ကဟ်ကွဲာ်အီၤလၢအပၣ်ယုာ်ဒီးပုဆါတဖှ်လၢတအိၣ်ဒီးကျိုင်းစုတော်တိာ်မေးစာဖိတဖှ်တၢ်ကရဲၣ်ကျဲလၢတၢ်ကဟ်န့ၣ်တၢ်အပူၤဒီးဟ်ဖျါထီၣ်အီၤဒ် Charity Care အသိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်အဂၢၤခဲလော်တၢ်ကရဲၣ်ကျဲမေးစာဖိဒီးကဟ်ဖျါထီၣ်အီၤဒ်တၢ်ပာတၢ်ပြဲးတၢ်ကျဲလီၤဘၣ်လိာ်တဖှ်အသိးဒီးတဖှ် Charity Care မ့တဖှ် Bad Debt. ဒ်တၢ်ဒုးန့ၣ်ဟ်ဖျါအီၤလၢကီၢ်စဲၣ်ဒီးဖဲၣ်ဒ်ရၢၣ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖှ်အဖိလၢအသိးန့ၣ်လီၤ. ပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိလၢအတလၢကွဲာ် FPL တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖှ်ဒီးအိၣ်ဒီးကသံၣ်ကသီကန့ၣ်စုစရီစုအိၣ်တၢ်ခဲလော်လၢအတလၢကွဲာ်ဟံၣ်ယီၤတၢ်ဟဲန့ၣ်ခဲလော်ဟံၣ်ဖိုၣ်လၢတချုးတၢ်ထုးကွဲာ်ခိသ့လၢအပူၤကွဲာ်န့ၣ်အဂီၢ်တဖှ်တၢ်ကယုဆါလၢပတံထီၣ် Charity Care ခိဖျါ ကျိုင်းစုတော်ပိာ်ထွဲတော်ကဟ်ကွဲာ်န့ၣ်လီၤ.
- စံနယၢၣ်ပုၤန့ၣ်လီၤပၣ်ယုာ်တၢ်တဖှ် (Senior Partners) -
 - Fairview Senior Partners မ့ၢ်ပုၤမေးစာဖိလီဒ်တၢ်လၢ Fairview ဒီး Senior Community Servicesတဖှ်အဘၣ်စၢၤန့ၣ်လီၤ. အၢၣ်လီၤအီၤလီၤအသးလၢကဟ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ်ဒီးကသံၣ်ဒီးတဖှ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်သကိးတၢ်အုၣ်ကီၤတဖှ်ဒီးစုလၢတၢ်ထုးကွဲာ်အီၤတဖှ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်တိာ်ကျဲအံၤအကရၢဖိတဖှ်န့ၣ်ပာ်လၢအဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဒီးမုဒါလၢတၢ်ဖိတၢ်လံၤတမံၤလၢလၢအဂီၢ်လၢတဘၣ်တၢ်ကျဲၢ်အီၤလၢ Medicare. ဒ်အမ့ၢ်ကသံၣ်ကသီလၢတၢ်ကွဲာ်စိာ်လၢဟံၣ်တဖှ်န့ၣ်လီၤ. Charity Care ပၢအုၣ်တၢ်မုဒါခိၣ်ကမၤဘၣ်လိာ်စုစရီတဖှ်န့ၣ်လီၤ. စုလၢတၢ်ယုကဒါကွဲာ်အီၤလၢန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤပုၤန့ၣ်ကဒါကွဲာ် Charity Care တၢ်ကျဲလီၤကျဲဘၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤ.
 - လံာ်ပတံထီၣ်တၢ်တဖှ်လၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအဂီၢ်
 - လံာ်ပတံထီၣ်တၢ်ခဲလော်န့ၣ်တၢ်အုၣ်ထီၣ်အီၤဒီးကဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲမေးစာဖိလီလၢ Senior Community Services မ့တဖှ် ကီၢ်စဲၣ်ဒီးတဖှ်လၢတၢ်လီၤယံၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါတဖှ်ကဘၣ်ယုထီၣ်လံာ်ပတံထီၣ်တၢ် မ့တဖှ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲအီၤထီၣ်ခိဖျါကိး 952-767-0665 မ့တဖှ် လဲၤကွဲာ်ဖဲ www.seniorcommunity.org လၢကမ့ၢ်ဂံၢ်စိာ်တိဆုၤလီၢ်ကဝီၤ မ့တဖှ် www.aeo.org/senior-services လၢ Range အဂီၢ်တက့ၢ်.
 - တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲန့ၣ်ထီၣ်
 - ပုၤဆါကဘၣ်ဆဲးလီၤမံၤလၢ Medicare အကူၤ A ဒီး B အပူၤဒီးတၢ်ဘၣ်အိၣ်လၢတၢ်ဆိတလဲတၢ်တိာ်ကျဲအဖိခိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
 - မၤန့ၣ် Medicare တၢ်မၤပုၤထီၣ်စၢၤတၢ်တသ့ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- Retro Charity Care/Medically Indigent Charity Care
 - ပုၤဆါမ့ၢ်အိၣ်ဒီး အဝဲအံၤ MA မ့တဖှ် MinnesotaCare ဒီးတၢ်မေးစာဖိလီအပူၤကွဲာ်မ့ၢ်န့ၣ်မ့ၢ်သီတဖှ်လၢတဘၣ်တၢ်ကျဲၢ်အီၤလၢ MA/MinnesotaCare န့ၣ်, စုစရီလၢအအိၣ်ထီၣ်တချုးလၢ MA တၢ်အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်ခွဲးအမ့ၢ်န့ၣ်ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ Charity Care အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- တၢ်မေးစာဖိလီတၢ်အပူၤလၢတၢ်တအုၣ်ကီၤအီၤ
 - လၢတၢ်တိာ်ကျဲလၢတၢ်မၤန့ၣ်အီၤသ့လၢကျိုင်းစုတော်တိာ်မေးစာဖိလီစံၣ်အဖိလၢ, ပုၤအိၣ်ဆိးဖဲမံၣ်န့ၣ်ဖိထီၣ် (Minnesota) ဒီးဝဲး(စ)ခဲၣ်စၢၣ် (Wisconsin) တဖှ် ကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတၢ်မေးစာဖိလီတၢ်အပူၤလၢတၢ်တအုၣ်ကီၤလၢတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်မေးစာဖိတဖှ်အဂီၢ်တချုးလၢတၢ်ပတံထီၣ် Charity Care တၢ်မေးစာဖိလီန့ၣ်တၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်မေးစာဖိလီတၢ်အပူၤအီၤဒီးသန့ၣ်ထီၣ်အသးလၢပီၢ်ရီခိၣ်ကျဲၢ်တၢ်ယုကဒါကွဲာ်တၢ်အၢၣ်လီၤအီၤလီၤအဖိခိၣ်ဒီးတဖှ် charity care တၢ်တိာ်ကျဲဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကျိပ်စုတ်ဆိုင်ထွဲမေးစာဖိလစံ

တံပိတ်ထွဲ F

ကန့်စရိဒီးတံယုကုစုကန့်ဖိလစံ

- Fairview ဆိုင်ဒီးကန့်စရိဒီးတံယုကုစုကန့်ဖိလစံလီဆိတဖ်လာတံမန့်အီသုခိဖျိပုယဲသန့် www.Healtheast.org မုတမု www.Fairview.org မုတမု ခိဖျိကိး Fairview ပုပုပုကိတ်တံမေးစာ ဖဲ 612-672-6724 မုတမု 888-702-4073, HealthEast ပုပုပုကိတ်တံမေးစာ ဖဲ 651-232-1100 မုတမု 1-866-770-6411 မုတမု Fairview Range ပုပုပုကိတ်တံမေးစာ ဖဲ 218-362- 6624 မုတမု 877-390-6624 နှံတက့၊ ဖိလစံပုယုဒီးတံဂုတ်ကျိပ်လီတံလီဆဲးအါထိုင်ဘုယးဒီး -
 - ကန့်စရိတ်ဖံးတံမေး -Fairview ကထူးထိုင်ဟုဂ်လီကန့်စရိတ်ဖံးဖျိတဖ်ဒ်တံဒုးအိုင်ထိုင်အီလတ်ဆါကတိအတကွိုင်ပု အသီးဒီးတံကဟုဂ်လီအစုကတံ 120 သီစးထိုင်လတ်ဆါလီတံလဲဒီးပုသးကန့်စရိတ်ထံးတဘျီ တချူးလတ်စးထိုင်မေး တံယုကုစုကန့်အသိတဘျီလတ်ဖိုင်ဖဲနှံအဂီနုလီ.
 - တံယုဂ်လီကန့်စရိတ်ဖံး - Fairview ကဟုဂ်လီအစုကတံ 240 သီစးထိုင်လတ်ဆါလီတံအိးထိုင်စုစရိ ခိဖျိကျဲအကလုာ် ကလုာ်, ဒ်အမု တံဒုးနုဟ်ဖျိထိုင်တံအုဂ်ကီလတ်အကြားဝဲဘုဝဲ မုတမု ကသံကသိတံတံစာမေးစာ, တံဘူးတံလဲတံရဲတံ ကျဲတဖ်, charity care မုတမု အဂတဖ်နှံလီ.
 - တံယုကုစုကန့်တံဖံးတံမေးစာ - လတ်မု-တံဘူးတံလဲတဖ်အဂီ, Fairview ကအုခိစုစရိတဖ်ဆုခါစးကရုလတ်အယု ကုစုကန့်တဖ် ဒီး/မုတမု တံယုကုစုကန့်ဖိသဲးပိတ်ထွဲထိုင်အဂီနုလီ. Fairview ကဟုဂ်လီပုပုပုဒီးတံဘီးဘုသုညါ အစုကတံ 30 သီတချူးလတ်စးထိုင်ယုစုကန့်အသိတဘျီလီ.

ပုဟုဂ်တံမေးစာစရိတ်ဖံး

Fairview ဆိုင်ဒီးပုဟုဂ်တံမေးစာကရုစရိတ်ဖံးလတ်အဟုဂ်လီဂီအုဒီးကသံကသိတံမေးစာလတ်အလီအိုင်တဖ်ဆုပုဆါတဖ်အအိုင်ဖဲ တံဆါဟံဂ် တံသုဂ်ထိုင်နှံလီ. စရိဒီးနုဟ်ဖျိထိုင်ပုဟုဂ်တံမေးစာဖဲလဲတဖ်လတ်တဘုတံကျိပ်ဘာအီလတ် Fairview ကျိပ်စုတ်တံစာမေးစာဖိလစံ (ကွတ် ဘျးစဲပိတ်ထွဲထိုင်). <https://www.fairview.org/search/doctors> မုတမု https://www.healtheast.org/images/stories/billing/covered_providers.pdf

တံကရုကရိတ်ကျဲလီကျဲဘု -

- Fairview Grand Itasca ကသံကသိထိုင်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- Fairview Lakes ကသံကသိထိုင်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- Fairview Northland ကသံကသိထိုင်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- Fairview Range ကသံကသိထိုင်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- Fairview Ridges တံဆါဟံဂ်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- Fairview Southdale တံဆါဟံဂ်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- မံဂ်နုစိထိုင်ဖုဂ်စိမိကသံကသိထိုင်, Fairview ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- HealthEast St. John တံဆါဟံဂ်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- HealthEast St. Joseph တံဆါဟံဂ်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- HealthEast Woodwinds တံဆါဟံဂ်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- HealthEast Bethesda တံဆါဟံဂ်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- HealthEast ကသံဒီးတဖ်ဒီးတံကရုကရိတ်လတ်ပုပုပုဒ်တဖ်ဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.
- Fairview ကသံကသိကရုဟံးနုစုးကိဖိလစံအံးနှံလီ.

ဖိလစံအခိုင် -

တံခိတ်သုတံလဲတရဲးကရုခိုင်ခံဂတဂ

ဘုဂ်တံအုဂ်ကီဟုဂ်နွဲးအီလတ် -

Fairview ဝဲကျိပ်တံပုဆုရဲကျဲတံအခိုင်နုတဖ် (Fairview Board of Directors)

မုနု(တဖ်)-

တံစးထိုင်စုးကိမုနု -2-18-07, ကမံးတံအုဂ်ကီဟုဂ်နွဲး

တၢ်လဲလိာ်တဖၣ် - ပှၤတၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအကူၢ်အၢၣ်လီၤအုၣ်ကိၤ ကျိၣ်စ့တၢ်ရၣ်တၢ်ကျဲၤလၢပှၤဆါတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အဂီၢ် ဆဲးလီၤမုၢ်နံၤ 12-16-04

တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤမုၢ်နံၤ - 2/1/15, 12/1/15, 12/29/2015, 1/29/2016, 7/24/2017

တၢ်သမံသမိးမုၢ်နံၤ - Fairview ကမံးတံၣ်ကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကိၤဟ့ၣ်ခွဲးကဒါက့ၤအီၤ - 4/16/15, 6/17/16, 8/17/17

တၢ်မၤကထိၣ်လိၣ်ထီၣ်တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤမုၢ်နံၤ - 6/1/15, 6/17/16, 11/1/17